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Tots els partits, excepte el PP, aposten per mantenir un model mixt de finançament de la
CCMA

Tots els partits aposten per mantenir un model mixt de
finançament per a la Corporació Catalana de Mitjans
Audiovisuals, amb l'excepció del PP, que es decanta per una
supressió, a la llarga, de la publicitat a les ràdios públiques.
Aquesta és una de les conclusions del debat sobre els mitjans
públics a Catalunya, emmarcat en la 4a Jornada de
Comunicació Ramon Barnils. L'acte ha estat organitzat per
Cugat.cat i el Grup de Periodistes Ramon Barnils.

Mira aquest reportatge a Cugat tv

El primer dia de la campanya electoral a les eleccions al Parlament, Jordi Cuminal (CiU), Josep Maria Balcells
(PSC-CpC), Carles Mundó (ERC), Jordi Guillot (ICV-EUiA) i Santi Rodríguez (PP) han analitzat la situació
dels mitjans de comunicació i les polítiques de comunicació públiques a Catalunya.

Les diferents formacions polítiques que han participat en la Jornada de Comunicació Ramon Barnils han
coincidit a mantenir el model de finançament mixt, que permet publicitat als mitjans de la Corporació
Catalana de Mitjans Audiovisuals (CCMA), excepte el PP. En aquest sentit, el secretari de Mitjans de
Comunicació de la Generalitat, el republicà Carles Mundó, ha destacat, a més, la tasca que han fet la ràdio i la
televisió públiques per al país.

Carles Mundó: Catalunya no seria el que és sense els mitjans públics. El model adequat és un model de
finançament mixt. 

Per la seva banda, el diputat del PP, Santi Rodríguez, considera que s'han de trobar fórmules alternatives de
finançament per aconseguir, a la llarga, suprimir la publicitat a les ràdios i reduir-la a la televisió.

Santi Rodríguez: Els mitjans públics recorren a l'administració pública perquè els faciliti els recursos
que no tenen. No diria que hi ha d'haver retallades, sinó molta consciència que els recursos són limitats. 

La Xarxa Audiovisual Local (XAL) i Comunicàlia han estat objecte de crítica per part de tots els grups polítics
que han participat en el debat. Segons han assegurat, les dues plataformes responen al mateix servei públic i
s'haurien de fusionar per evitar una despesa innecessària. És el diputat del PSC, Josep Maria Balcells.

Josep Maria Balcells: Les dues plataformes fan la mateixa funció. Haurien d'arribar a l'acord i a la
fusió. 

Els ponents han destacat la importància dels mitjans de comunicació locals, tot i que han reconegut les
dificultats econòmiques per mantenir aquests projectes i adaptar-los als nous sistemes d'emissió. En aquest
sentit, el secretari de Comunicació de CDC, Jordi Cuminal ha situat internet com l'alternativa a la TDT.

Jordi Cuminal: Internet permetrà que els mitjans puguin emetre el que els interessa. S'ha de fer una
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revisió de la TDT, sobretot de les polítiques. 

A més, totes les formacions han elogiat la tasca de l'Agència Catalana de Notícia (ACN), excepte el PP, que
només ha criticat el seu alt pressupost. El senador i vicepresident d'ICV-EUiA, Jordi Guillot, ha subratllat,
però, que s'han d'intentar racionalitzar els recursos i fer que l'agència sigui més competitiva.

Jordi Guillot: Hi ha tot un seguit d'instruments que s'haurien de racionalitzar per fer el mateix amb
menys despesa i més competitivitat.

Ciutadans no ha participat, finalment, a l'acte perquè ha prioritzat altres mítings electorals, malgrat la invitació
de Cugat.cat.

El debat ha estat emès per Cugat ràdio, al 91.5 FM, i per Cugat.cat, en vídeo streaming. Prop d'una
cinquantena de persones s'han aplegat a la Casa de Cultura per seguir l'acte en viu.
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